

3. Enrichment 2 话题讨论：定时写作

a. 推荐一个人

你的学生会里需要一个委员组织各种活动。有几个会员已经自愿报名担任这个职务。你发现你的同学中有一个人（也是会员）是一个更合适的人选。于是你写一个邮件给学生会会长和副会长推荐这个人。你得介绍这个人的个人背景和经验，并说明为什么他/她是最合适的人选。

Your student association needs someone to coordinate association activities. Several members have already volunteered for the job. However, you find that one of your classmates (also a member of the association) is a stronger candidate. You therefore write an email to the association president and vice president to make a recommendation. Provide the person's profile and explain why you believe he/she is the best fit for the job.

b. 为朋友介绍语伴

你为一个中国朋友介绍一个可互相学习语言的语伴。这个中国朋友比较腼腆，26岁，比较喜欢待在室内，爱好阅读、音乐，以及上网。你有两个很好的朋友可能是合适的语伴。你给中国朋友写一封邮件，介绍这两个朋友，并比较他们的不同特点。

You are trying to find a language partner for your Chinese friend. Your Chinese friend is a shy person, 26, likes to stay indoors, and loves reading, music and Internet surfing. You have two close friends who might be suitable. Write an email to your Chinese friend and introduce and compare these two people.

c. 谈论一个新朋友

你最近交的一个中国朋友想跟你约会。虽然你很喜欢这个人，可也有一些方面不太满意。你不知道应不应该去，所以想问问另一个中国朋友。写一封邮件，详细描述你的新朋友各方面的情况，包括你喜欢的和不喜欢的，问这位中国朋友有什么建议。

A new Chinese friend you recently met would like to go on a date with you. You like this person in general, but there are some things about him/her that you are not completely pleased with. You are unsure whether you should see him/her and decide to ask another Chinese friend of yours for advice. Write an email for advice and give detailed descriptions of this new person, and what you like and dislike about him/her.

Answer: